
Vragen van D66 aan wethouder Kastje over bomen 

 

D66 maakt zich zorgen om het feit dat er in het centrum van Hilversum veel bomen zijn 

gekapt in de afgelopen tijd. Bijvoorbeeld op de Groest en op de ’s Gravelandseweg.  

Terwijl hun waarde niet genoeg kan worden benadrukt. Zo verscheen in Trouw* een artikel 

over monumentale bomen. Belangrijk voor de productie van zuurstof. Zij zetten meer zoden 

aan de dijk dan nieuwe ‘dunne’ bomen. 

 

In het coalitieakkoord staat dat we binnenstedelijk gaan vergroenen. D66 hecht daar enorm 

veel waarde aan, en we zien dat natuurlijk het liefst zo snel mogelijk gebeuren, zowel voor 

het welzijn van de mensen als het groene karakter dat we willen uitstralen in Hilversum. 

Maar dan moeten we niet alleen meer vergroenen maar ook zuiniger worden op ons groen. 

Het de kans geven om te groeien. 

 

1. Op welke termijn worden de gekapte bomen in het centrum (’s Gravelandseweg en 

Groest) herplant? 

2. Hoe gaat gemeentelijk beleid bijdragen het instand houden van eenmaal aangeplante 

bomen om monumentaal bomengroen in/om Hilversum te vormen? 

 

* https://www.trouw.nl/groen/schoffelen-omspitten-verkavelen-bomen-krijgen-in-

nederlandgeen- 

kans-om-oud-te-worden~a0d343cb/ 

 

Vivienne Wesselink 

D66 

 

Bijlage; beeldmateriaal van de Groest & 's-Gravelandseweg 

 



 
 



 

 
 


